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PROTOKÓŁ NR 13/2016 

Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Gminy 

Pruszcz Gdański w dniu 15.12.2016 r.  

Komisja obradowała w następujących sprawach: 

1. projektu uchwały w sprawie utraty mocy uchwały Nr XLV/15/98 Rady Gminy Pruszcz 

Gdański z dnia 14 lutego 1998 r. o zwiększeniu dodatku wiejskiego dla nauczycieli szkół i 

przedszkoli gminy Pruszcz Gdański - referuje Bożena Chodkowska.  

Dodatek dla nauczycieli zgodnie z przepisami należy obniżyć, ponieważ nie ma już 

przesłanek, które dają możliwość jego pozostawienie.  

Komisja opiniuje projekt uchwały jednogłośnie  pozytywnie. 

 

2. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/41/2014 z dnia 5 czerwca 2014 r. w 

sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

prowadzonych przez Gminę Pruszcz Gdański publicznych przedszkolach, publicznych 

formach wychowania przedszkolnego i oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych - referuje Karol Kardasiński.  

Radni wnioskują za wykreśleniem zdania "oraz rodziców mieszkających w Domu Samotnej 

Matki z dziećmi lub schronisku dla Bezdomnych Kobiet z dziećmi, których dzieci uczęszczają 

do przedszkoli gminnych". 

Wniosek został przyjęty większością głosów, przy 3 głosach sprzeciwu i jednym 

wstrzymującym się.  

Komisja opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.  

3. Dyskusja i wnioski radnych 

 

a)Janusz Sampolski domaga się spotkania w sprawie sytuacji związanej z reformą oświaty. 

Zauważa, że należy się zastanowić, czy szkołę przekwalifikować na szkołę branżową. 

Janusz Sampolski upomina przewodniczącą, że pozostało mało czasu na decyzje. Prosi o 

spotkanie radnych i dyrektorów szkół. 

 

b)Krystyna Białek zauważa, że w kwestii reformy oświaty wypowiedzi udzielił przedstawiciel 

gminy gazecie Dolina Raduni, a informacji tam przekazanych nie otrzymali jeszcze radni. 

Kolejność raczej powinna być odwrotna.  Radny nie powinien się dowiadywać z gazet jaki 

jest stan przygotowania reformy w swojej gminie.  



 

c) Małgorzata Osowska zauważa, że na łamach innej gazety ukazała się informacja o 

bezpłatnych badaniach słuchu dla dzieci z terenu naszej gminy. Również radni i 

przewodnicząca komisji nie mają takiej wiedzy. Bożena Chodkowska tłumaczy, że badania 

nie są finansowane z budżetu gminy i jest to program darmowy. 

Krystyna Białek mówi o kłopotach komunikacyjnych w Borkowie związanych z ustawieniem  

zakazu ruchu, zauważa, że jest utrudniony dojazd do szkoły.   

 

d) Przewodnicząca wystosowała prośby do przedszkoli o wzory umów z rodzicami. Oczekuje 

na te dokumenty i przedstawi je komisji w najbliższym czasie. Na kolejnej komisji zostaną 

przedstawione rachunki za organizację imprez zgodnie z wnioskiem radnej Osowskiej.  

 

 

Podpisy członków Komisji:  

 
1 – Ewa Romik   ………………………………………………….. 

2 – Janusz Sampolski……………………………………………….... 

3- Krystyna Białek……………………………………………………… 

4- Weronika Chmielowiec……………………………………………… 

5- Karol Kardasiński …………………………………………………… 

6- Lech Milewski………………………………………………………… 

7- Adam Myśliński………………………………………………………. 

8- Małgorzata Osowska………………………………………………... 

9- Józef Szramuk……………………………………………………….. 

10- Renata Rusztyn…………………………………………………………. 

11- Zygmunt Zalewski……………………………………………….. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


